
 

 

 

 

 

 

 

 

GRADSKO VIJEĆE 

KLASA: 021-05/18-01/1 

URBROJ: 2182/10-01-18-2 

Knin, 29. siječnja 2018. godine  

 

 

Z A P I S N I K  

sa 6. sjednice Gradskog vijeća Grada Knina 

 

 

 

 Sjednica je održana 29. sijeĉnja 2018. godine (ponedjeljak), s poĉetkom u 15.30 sati u 

Gradskoj vijećnici u Kninu. 

 Sjednicu je otvorila i istom predsjedavala Vedrana Požar, predsjednica Gradskog vijeća 

(dalje u tekstu: predsjednica).  

 

Nakon izvršene prozivke, utvrĊeno je da su na sjednici nazoĉni sljedeći vijećnici: 

 

1. Mirko Antunović 

2. Josip Bebek 

3. Marija Ćurić 

4. Maja Deronja 

5. Veselin Đujić 

6. Nikolina Grizelj 

7. Davor Ilić 

8. Marina Krvavica 

9. Robert Marić 

10. Dragan Miliĉević 

11. Goran Mrnjavac 

12. Vedrana Požar 

13. Marko Sinobad 

14. Marko Šešo 

15. Nenad Tisaj  

16. Marinko Tokmakĉija 

17. Marko Vujasinović

 

 

Na sjednici nije bio nazoĉan vijećnik Marjan Blažević, koji je obavijestio struĉnu službu da 

će kasniti te je predsjednica utvrdila da je na sjednici od ukupno 18 nazoĉno 17 vijećnika i da 

Vijeće ima kvorum za pravovaljano odluĉivanje i donošenje odluka. 

 

Usvajanje zapisnika 

 

Na zapisnike s 4. i 5. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi te su isti jednoglasno 

usvojeni. 

 

 U ime vijećnika Kluba HDZ-a potpredsjednik Vijeća Marinko Tokmakĉija je prigovorio u 

svezi roka dostave materijala vijećnicima HDZ-a i zamolio da im se u buduće isti dostavljaju ranije 

i osobno kako bi se mogli pripremiti za sjednicu.   

Proĉelnica Sanja Lozanĉić je pojasnila da su vijećnici HDZ-a materijale dobili s danom 

zakašnjenja u odnosu na ostale vijećnike zbog sprijeĉenosti osobe koja preuzima materijale za iste. 

Predsjednica je rekla da će se ubuduće, kako bi se izbjegle sliĉne situacije, materijali dostavljati 

vijećnicima osobno. 
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Utvrđivanje dnevnog reda 

 

Predsjednica je predloženi dnevni red dala na glasovanje i konstatirala da je jednoglasno 

usvojen sljedeći: 

 

D N E V N I      R E D 

 

 

1. Lokalni program za mlade Grada Knina za razdoblje 2017. – 2020. 

(Izvjestiteljica: Ana Šimić Sunko , voditeljica projekta Lokalnog programa  

   za mlade Grada Knina) 

2. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o raspoređivanju sredstava iz Proračuna Grada 

Knina za 2018. godinu za redovito godišnje financiranje političkih stranaka 

zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Knina i članova Gradskog vijeća Grada 

Knina izabranih s liste grupe birača 

(Izvjestiteljica: Sanja Lozanĉić, proĉelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

  društvene djelatnosti) 

3. Prijedlog Zaključka o stavljanju van snage Zaključka o davanju prethodne 

suglasnosti na Odluku o pokretanju postupka nabave autocisterne 

(Izvjestitelj: Ivica Brĉina, službenik ovlašten za obavljanje poslova proĉelnika Upravnog  

          odjela za prostorno ureĊenje, komunalne, imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša)   

4. Prijedlog Izmjena i dopuna proračuna Grada Knina za 2018. godinu  

(Izvjestiteljica: proĉelnica Danijela Merša) 

5. Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o izvršenju Proračuna Grada Knina za 2018. 

godinu  

 (Izvjestiteljica: Danijela Merša, proĉelnica Upravnog odjela za financije, gospodarstvo i  

                           EU fondove) 

6. Mjere zaštite i spašavanja u nepovoljnim uvjetima 2017./2018. godine na području 

grada Knina 

(Izvjestitelj: Marijo Ćaćić, zamjenik gradonaĉelnika)   

7. Prijedlog Odluke o donošenju Strategije upravljanja i raspolaganja imovinom u 

vlasništvu Grada Knina za razdoblje od 2018. do 2022. godine 

(Izvjestitelj: Ivica Brĉina, službenik ovlašten za obavljanje poslova proĉelnika Upravnog  

          odjela za prostorno ureĊenje, komunalne, imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša)   

8. Prijedlog Statutarne odluke o izmjeni  i dopuni Statuta Grada Knina 

 (Izvjestiteljica: Sanja Lozanĉić, proĉelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                          društvene djelatnosti) 

9. Prijedlog Poslovnika o izmjenama i dopunama Poslovnika Gradskog vijeća Grada 

Knina 

 (Izvjestiteljica: Sanja Lozanĉić, proĉelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                          društvene djelatnosti) 

10. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o donošenju izmjena i dopuna 

Plana gospodarenja otpadom grada Knina za razdoblje od 2010. – 2017. godine 

(Izvjestitelj: Ivica Brĉina, službenik ovlašten za obavljanje poslova proĉelnika Upravnog  

         odjela za prostorno ureĊenje, komunalne, imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša)   

11. Prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za dodjelu koncesije za 

obavljanje dimnjačarskih poslova na području Grada Knina 

(Izvjestitelj: Ivica Brĉina, službenik ovlašten za obavljanje poslova proĉelnika Upravnog  

          odjela za prostorno ureĊenje, komunalne, imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša)   

12. Vijećnička pitanja 

 

 

 

 



 3 

Točka 1. 

Lokalni program za mlade Grada Knina za razdoblje 2017. – 2020. 

 

 Voditeljica projekta Lokalnog programa za mlade Grada Knina Ana Šimić Sunko je 

ukratko predstavila program ĉija je svrha prepoznavanje i pravovremeno reagiranje na potrebe 

mladih. 

Predsjednica je konstatirala da Odbor za Statut, Poslovnik i propise nije imao primjedbi na 

Program te je otvorila raspravu. 

Vijećnik Robert Marić je upozorio na svakodnevni odlazak mladih osoba i kadrova iz grada 

Knina i pozvao da se pokuša sprijeĉiti odlazak navedenih osoba.  

Gradonaĉelnik Marko Jelić (dalje u tekstu: gradonaĉelnik) je rekao da se kroz stambeno 

zbrinjavanje pokušava zadržati kadar u gradu Kninu te da će se kroz predloženi Program i druge 

projekte pokušati zaposliti i zadržati mlade i druge osobe u gradu. 

Vijećnica Marina Krvavica je pitala za metodologiju izrade Programa i tko je isti izradio. 

Voditeljica projekta Ana Šimić Sunko je rekla da su Program izradile visokoobrazovane 

osobe i da postoji analiza istraživanja koja pojašnjava postupak izrade Programa, a koji se po 

potrebi može dostaviti.  

Vijećnik Davor Ilić je komentirao općenitost programa, nedostatak konkretnih aktivnosti za 

poboljšanje potreba mladih te ukazao na potrebu uvoĊenja naknada za volontiranje mladih. 

Voditeljica projekta Ana Šimić Sunko je rekla da Predloženi program ne daje kvantitativne 

nego, na temelju istraživanja, kvalitativne odgovore na potrebe mladih. Dodala je da uvoĊenjem 

naknada volontiranje gubi svoj smisao, budući je volontiranje rad za opće dobro.   

Predsjednica je nakon rasprave Program dala na glasovanje. 

Lokalni program za mlade Grada Knina  za razdoblje 2017. – 2020. usvojen je većinom 

glasova, 16 „za“ i 1 „protiv“ (Ćurić) i  sastavni je dio Zapisnika. 

 

 

Točka 2. 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o raspoređivanju sredstava iz Proračuna Grada 

Knina za 2018. godinu za redovito godišnje financiranje političkih stranaka zastupljenih 

u Gradskom vijeću Grada Knina i članova Gradskog vijeća Grada Knina izabranih s 

liste grupe birača 

 

Proĉelnica Sanja Lozanĉić je predložila izmjenu Odluke o rasporeĊivanju sredstava iz 

Proraĉuna Grada Knina za 2018. godinu za redovito godišnje financiranje politiĉkih stranaka 

zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Knina i ĉlanova Gradskog vijeća Grada Knina izabranih s 

liste grupe biraĉa zbog ispravke ukupnog iznosa sredstava predviĊenog Odlukom te iznosa 

naknade za vijećnike. 

  Predsjednica je konstatirala da Odbor za financije i proraĉun i Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise nisu imali primjedbi na prijedlog  te je isti dala na glasovanje. 

Prijedlog  je prihvaćen te je Odluka o izmjeni Odluke o rasporeĊivanju sredstava iz 

Proraĉuna Grada Knina za 2018. godinu za redovito godišnje financiranje politiĉkih stranaka 

zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Knina i ĉlanova Gradskog vijeća Grada Knina izabranih s 

liste grupe biraĉa donesena jednoglasno i sastavni je dio Zapisnika. 

 

 

Točka 3. 

Prijedlog Zaključka o stavljanju van snage Zaključka o davanju prethodne suglasnosti 

na Odluku o pokretanju postupka nabave autocisterne 

 

Službenik ovlašten za obavljanje poslova proĉelnika Ivica Brĉina je pojasnio da je JVP 

Knin postupajući sukladno  Odluci o pokretanju postupka nabave autocisterne na koju je prethodno 

Gradsko vijeće dalo svoju suglasnost utvrdila da predviĊena sredstva nisu dostatna za nabavku 

autocisterne te da je Upravno vijeće JVP Knin donijelo Odluku o stavljanju izvan snage Odluke o 
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pokretanju postupka nabave autocisterne. Nadalje je pojasnio da je slijedom toga potrebno i 

Zakljuĉak Gradskog vijeća o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o pokretanju postupka 

nabave autocisterne staviti izvan snage. Dodao je da će se postupak nabave autocisterne provesti 

preko poduzeća „Ĉistoća i zelenilo d.o.o“, koje će istu koristiti za održavanje javnih površina i 

opskrbu pitkom vodom graĊana koji nemaju gradsku vodovodnu mrežu.   

Predsjednica je konstatirala da Odbor za financije i proraĉun i Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise nisu imali primjedbi na prijedlog te je otvorila raspravu. 

Vijećnica Marija Ćurić je pitala je li nadzorno tijelo JVP dalo suglasnost na odluku za 

nabavu autocisterne te je pitala kako će se u ljetnom razdoblju jednom cisternom  vršiti održavanje 

javnih površina i opskrba pitkom vodom graĊana. 

Službenik ovlašten za obavljanje poslova proĉelnika Ivica Brĉina je pojasnio da je Upravno 

vijeće JVP na svojim sjednicama utvrdilo kako Odluku o pokretanju postupka nabave autocisterne 

te je dostavilo Gradskom vijeću na prethodnu suglasnost, tako i Odluku o stavljanju izvan snage 

navedene Odluke te da su iste dostavljene i vijećnicima.  Nadalje je rekao da će uvijek prioritet biti 

dostava pitke vode graĊanima bez vodovodne mreže, a da će se cisterna povremeno koristiti za 

održavanje javne površine.  

Gradonaĉelnik je dodao da je neophodna nabava autocisterne u svrhu opskrbe pitkom 

vodom graĊana jer se opskrba do sada vršila sa cisternom posuĊenom od općine Kijevo.  

Vijećnica Maja Deronja je pitala za higijensku ispravnost da se istom cisternom prevozi 

voda za održavanje javnih površina i pitka voda, a službenik ovlašten za obavljanje poslova 

proĉelnika Ivica Brĉina je pojasnio da u gradu nema mogućnosti zahvata tehnološke vode te da će 

se cisterna puniti samo pitkom vodom. 

Predsjednica je nakon rasprave prijedlog dala na glasovanje. 

Prijedlog Zakljuĉka o stavljanju van snage Zakljuĉka o davanju prethodne suglasnosti na 

Odluku o pokretanju postupka nabave autocisterne nije prihvaćen, 8 „za“ i 9 „protiv“ (Klub 

vijećnika HDZ-a i Ćurić), što će se utvrditi Zakljuĉkom koji je sastavni dio Zapisnika. 

 

 

Točka 4. 

Prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Grada Knina za 2018. godinu 

 

 

Proĉelnica Danijela Merša je ukratko pojasnila da se predložene izmjene i dopune 

Proraĉuna za 2018. godinu odnose na prethodnu toĉku odnosno na prenamjenu planiranih 

sredstava za nabavu autocisterne i povećanje rashoda za 2 milijuna kuna za ureĊenje djeĉjeg vrtića 

te predložila usvajanje prijedloga. 

Predsjednica je konstatirala da Odbor za financije i proraĉun nije imao primjedbi na 

prijedlog te je otvorila raspravu. 

Potpredsjednik Vijeća Marinko Tokmakĉija je rekao da Klub vijećnika HDZ neće podržati 

ovaj prijedlog iz dva razloga. Kao prvi razlog je naveo prethodnu toĉku dnevnog reda tražeći 

odgovornost Upravnog vijeća JVP Knin koje je prvotno donijelo Odluku o pokretanju postupka 

nabave auto cisterne te istu u kratkom roku stavilo izvan snage. Kao drugi razlog naveo je 

uvećanje rashoda za 2 milijuna kuna budući je upitno dobivanje tih sredstava od strane države.  

Gradonaĉelnik je pojasnio da navedena sredstva moraju biti predviĊena u proraĉunu Grada 

kako bi iste mogli dobiti od države. U nastavku je uputio oštru kritiku zbog ne podržavanja djeĉjeg 

vrtića za koji je gradska uprava riješila projekt i objekt, osigurala sredstva te sudjelovala u 

rješavanju imovinsko-pravnih odnosa. Dodao je da razumije nepodržavanje prethodne toĉke 

dnevnog reda, ali da ne razumije nepodržavanje ureĊenje djeĉjeg vrtića te je poruĉio vijećnicima 

da svaki od njih snosi odgovornost hoće li i kako će glasovati.  

 Potpredsjednik Vijeća Marinko Tokmakĉija je reagirao na upućenu kritiku naglasivši da 

Klub vijećnika HDZ nije i nikada neće biti protiv djeĉjeg vrtića ali da smatraju da se predložena 

izmjena proraĉuna ne odnosi na djeĉji vrtić već na nešto drugo i da je to razlog nepodržavanja 

prijedloga. Ponovio je da Klub vijećnika HDZ nije protiv vrtića i da će Klub podržati svaki 
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prijedlog koji se tiĉe dobrobiti graĊana, djece i mladih grada Knina, ali da predlagatelj akta mora 

vijećnicima puno bolje i kvalitetnije pripremiti i obrazložiti prijedloge. 

Službenik ovlašten za obavljanje poslova proĉelnika Ivica Brĉina je rekao da je iz 

obrazloženja prijedloga vidljivo na koje dvije stavke se odnosi predložena izmjena proraĉuna i da 

se odnose na nabavu autocisterne i povećanje rashoda za 2 milijuna kuna za ureĊenje djeĉjeg 

vrtića. Nadalje se složio s vijećnikom Tokmakĉijom da je upitno dobivanje planiranih sredstava od 

države te je dodatno pojasnio da se sukladno Zakonu o javnoj nabavi sredstva moraju prethodno 

planirati u proraĉunu kako bi se išlo u postupak javne nabave za izvoĊaĉa radova. Naglasio je da je 

navedeni projekt od interesa grada i graĊana.  

Sukladno Poslovniku Gradskog vijeća Grada Knina gradonaĉelnik je kao predlagatelj akta, 

budući da prethodna toĉka dnevnog reda nije usvojena, a utjeĉe na prijedlog Izmjena i dopuna 

Proraĉuna, podnio amandman na navedeni prijedlog. Rekao je da se odustaje od prenamjene 

planiranih sredstava za nabavu autocisterne te da sredstva ostaju na stavci JVP Knin.  

Predsjednica je na zahtjev Kluba vijećnika HDZ-a odredila stanku. 

Sjednica je nastavljena u 17.15 sati. 

Potpredsjednik Vijeća Marinko Tokmakĉija je rekao da Klub vijećnika HDZ podržava 

amandman predlagatelja. 

Sjednici se prikljuĉio vijećnik Marjan Blažević te je na istoj nazoĉilo 18 vijećnika.  

Nakon rasprave predsjednica je prijedlog dala na glasovanje. 

Prijedlog s amandmanom je prihvaćen te je Izmjena i dopuna Proraĉuna Grada Knina za 

2018. godinu usvojena jednoglasno i sastavni je dio Zapisnika.    

        

 

Točka 5. 

Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o izvršenju Proračuna Grada Knina za 2018. godinu 

 

Proĉelnica Danijela Merša je pojasnila da je prema odredbi Odluke o izvršenju Proraĉuna 

Grada Knina za 2018. godinu Grad Knin po propisanoj  proceduri može dati jamstvo za ispunjenje 

obveza pravnoj osobi i ustanovi ĉiji je vlasnik i osnivaĉ, ali da nije utvrĊen iznos mogućeg jamstva 

koje Grad Knin može dati tijekom 2018. godine te je predložila dopunu predmetne Odluke na 

naĉin da se utvrdi da godišnja vrijednost jamstva za 2018. godinu iznosi 900.000,00 kuna. 

Predsjednica je konstatirala da Odbor za financije i proraĉun i Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise nisu imali primjedbi na prijedlog  te je isti dala na glasovanje. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o dopuni Odluke o izvršenju Proraĉuna Grada Knina za 

2018. godinu donesena jednoglasno i sastavni je dio Zapisnika. 

 

 

Točka 6. 

Mjere zaštite i spašavanja u nepovoljnim uvjetima 2017./2018. godine  

na području grada Knina 

 

 

Zamjenik gradonaĉelnika Marijo Ćaćić je rekao da se temeljem Procjene ugroženosti 

stanovništva, materijalnih i kulturnih dobara i okoliša od katastrofa i velikih nesreća na podruĉju 

grada Knina i sukladno Zakonu o sustavu civilne zaštite razmatra potreba donošenja mjera zaštite i 

spašavanja u nepovoljnim uvjetima. Dodao je da je gradonaĉelnik Grada Knina, u koordinaciji s 

DUZS i u skladu s planom aktivnosti te izvršavanja zadaća u provedbi drugih mjera civilne zaštite 

donio Mjere zaštite i spašavanja u nepovoljnim uvjetima za 2017./2018. godinu te je ukratko 

izvijestio o istima predložio usvajanje istih. 

Predsjednica je konstatirala da Odbor za Statut, Poslovnik i propise nije imao primjedbi na 

dostavljene Mjere te je otvorila raspravu.  

Vijećnik Nenad Tisaj je uputio kritiku u svezi loše izrade Mjera te dao zamjerku jer se u 

aktu nigdje ne spominje opasnost od požara i potresa i jer zgrada Studentskog doma nije navedena  

kao prostor za  zbrinjavanje stanovništva u sluĉaju potrebe.  
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Zamjenik gradonaĉelnika Marijo Ćaćić je pojasnio da opasnost od požara i potresa nisu 

predmet ove studije već neke druge i da su predmetne Mjere izraĊene po propisanoj proceduri.  

Gradonaĉelnik je dodao da je Grad Knin, prvi u državi u suradnji sa Crvenim križem, 

HGSS-om i DVD-om poduzeo mjere da se odreĊeni broj osoba koje su zaposlene u Gradu na 

javnim radovima osposobe kako bi grad Knin imao oko 1% (od 120-150 osoba) osposobljenog 

graĊanstva za zaštitu i spašavanje u sluĉaju nepovoljnih uvjeta te dodao da će Grad nabaviti i svu 

potrebnu opremu u svrhu zaštite i spašavanja.   

Vijećnik Goran Mrnjavac je ukazao na pogrešku na stranici 4. Mjera koja se odnosila na 

navedenu koliĉinu oborina (2000 mm), a gradonaĉelnik je rekao da će se pogreška ispraviti. 

Predsjednica je prijedlog dala na glasovanje. 

Mjere zaštite i spašavanja u nepovoljnim uvjetima 2017./2018. godine na podruĉju grada 

Knina prihvaćene su jednoglasno i sastavni su dio Zapisnika. 

 

 

Točka 7. 

Prijedlog Odluke o donošenju Strategije upravljanja i raspolaganja imovinom u 

vlasništvu Grada Knina za razdoblje od 2018. do 2022. godine 

 

Službenik ovlašten za obavljanje poslova proĉelnika Ivica Brĉina je naveo pravni temelj za 

donošenje Strategije i rekao da je cilj iste da se sustavno i planirano upravlja raznolikim pojavnim 

oblicima imovine, optimalno korištenje imovine potrebne za obavljanje temeljnih zadaća Grada 

Knina i maksimaliziranje koristi od viška imovine te služenje imovinom za ostvarivanje 

gospodarskih i socijalnih ciljeva Grada. Rekao je da Grad raspolaže i upravlja imovinom prema 

naĉelima javnosti, predvidljivosti, uĉinkovitosti i odgovornosti te ukratko pojasnio predloženu 

Strategiju. 

Predsjednica je konstatirala da Odbor za financije i proraĉun i Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise nisu imali primjedbi na prijedlog  te je otvorila raspravu. 

Potpredsjednik Vijeća Marinko Tokmakĉija je rekao da pozdravlja prijedlog budući da 

predstavlja prvi korak u cilju pomoći poduzetnicima, ali da Klub vijećnika HDZ neće podržati isti 

zbog brzine i naĉina donošenja te dodao da nisu imali vremena da se u dovoljnoj mjeri upoznaju sa 

prijedlogom, o kojem se po njihovom mišljenju mogla provesti i javna rasprava.  

Gradonaĉelnik je rekao da je predložena Strategija donesena sukladno propisima i da 

predstavlja opći akt te da sadržajno obuhvaća aktivnosti koje Grad inaĉe i provodi. Dodao je da 

neki gradovi imaju sadržajno gotovo isti ili sliĉan akt, ali i da mnogi gradovi još nisu donijeli isti. 

Vijećnica Marija Ćurić je pitala zamjenicu gradonaĉelnika Kristinu Perić hoće li se u 

sluĉaju donošenja Strategije ista i staviti u funkciju. Obrativši se gradonaĉelniku vijećnica je rekla 

da mnogi gradovi možda nemaju strategiju, ali da sigurno nemaju ni toliko praznih i zapuštenih 

polovnih prostora kao što ih ima Grad Knin te je predložila tematsku sjednicu u svezi navedenog. 

Zamjenica gradonaĉelnika Kristina Perić je odgovorila da se planira osnivanje radne 

skupine u svrhu rješavanja navedene problematike i da će termin sjednice biti poznat do kraja 

idućeg tjedna.  

Gradonaĉelnik je rekao da mu je zamjenica Perić već sugerirala u svezi smanjenja 

zakupnine poslovnih prostora i da će prijedlog o istom doći pred vijećnike te je ukazao na problem 

imovinsko-pravnih odnosa kod poslovnih prostora.  

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o donošenju Strategije upravljanja i raspolaganja 

imovinom u vlasništvu Grada Knina za razdoblje od 2018. do 2022. godine donesena većinom 

glasova, 10 „za“ i 8 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ) i sastavni je dio Zapisnika. 

 

Točka 8. 

Prijedlog Statutarne odluke o izmjeni i dopuni Statuta Grada Knina 

 

Proĉelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i društvene djelatnosti Sanja Lozanĉić 

je rekla da je stupanjem na snagu izmjena i dopuna Zakona o lokalnoj i podruĉnoj (regionalnoj) 

samoupravi naloženo jedinicama lokalne samouprave usklaĊenje statuta i drugih općih akata s 
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odredbama navedenog zakona, u roku od 60 dana od dana stupanja na snagu navedenih izmjena tj. 

do 12. veljaĉe 2018. godine. U nastavku je proĉelnica pojasnila predložene izmjene Statuta Grada 

Knina. 

Predsjednica je konstatirala da Odbor za Statut, Poslovnik i propise nije imao primjedbi na 

prijedlog te je isti dala na glasovanje.  

Prijedlog je prihvaćen te je Statutarna odluka o izmjeni i dopuni Statuta Grada Knina 

donesena jednoglasno i sastavni je dio Zapisnika. 

 

 

Točka 9. 

Prijedlog Poslovnika o izmjenama i dopunama Poslovnika Gradskog vijeća Grada Knina 

 

Proĉelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i društvene djelatnosti Sanja Lozanĉić 

je rekla da je razlog predlaganja izmjena Poslovnika isti kao i u prethodnoj toĉki dnevnog reda te 

je u nastavku pojasnila predložene izmjene. 

Predsjednica je konstatirala da Odbor za Statut, Poslovnik i propise nije imao primjedbi na 

prijedlog te je isti dala na glasovanje.  

Na sjednici je bilo nazoĉno 17 vijećnika (odsutan Marić). 

Prijedlog je prihvaćen te je Poslovnik o izmjenama i dopunama Poslovnika Gradskog 

vijeća Grada Knina donesen jednoglasno i sastavni je dio Zapisnika. 

 

 

Točka 10. 

Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o donošenju izmjena i dopuna Plana 

gospodarenja otpadom grada Knina za razdoblje od 2010. – 2017. godine 

 

 

Službenik ovlašten za obavljanje poslova proĉelnika Ivica Brĉina je naveo pravni temelj i 

zakonsku proceduru donošenja Plana gospodarenja otpadom grada Knina za razdoblje od 2018. – 

2022. godine. Dalje je pojasnio da se predloženom Odlukom odreĊuje da se do donošenja novog 

plana gospodarenja otpadom primjenjuje Izmjena i dopuna Plana gospodarenja otpadom grada 

Knina za razdoblje od 2010. – 2017. godine. 

Predsjednica je konstatirala da Odbor za Statut, Poslovnik i propise nije imao primjedbi na 

prijedlog te je isti dala na glasovanje.  

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o donošenju izmjena i 

dopuna Plana gospodarenja otpadom grada Knina za razdoblje od 2010. – 2017. godine donesena 

jednoglasno i sastavni je dio Zapisnika. 

 

 

Točka 11. 

Prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za dodjelu koncesije za obavljanje 

dimnjačarskih poslova na području Grada Knina 

 

 

Službenik ovlašten za obavljanje poslova proĉelnika Ivica Brĉina je rekao da su na javno 

prikupljanje ponuda za dodjelu koncesije za obavljanje dimnjaĉarskih poslova na podruĉju Grada 

Knina pristigle ponude od ĉetiri ponuditelja: UPRAVITELJ-KNIN d.o.o. iz Knina, MG obrt iz 

Brodarice,  Dimnjaĉarski obrt MARTINOVIĆ iz Zadra i  IGANA d.o.o. iz Knina. Dalje je rekao da 

je Struĉno povjerenstvo za provoĊenje postupka davanja koncesije za obavljanje dimnjaĉarskih 

poslova na podruĉju Grada Knina utvrdilo da su ponude ponuditelja MG obrt iz Brodarice i 

Dimnjaĉarski obrt MARTINOVIĆ iz Zadra nepotpune, a da ponude ponuditelja UPRAVITELJ-KNIN 

d.o.o. iz Knina i IGANA d.o.o. iz Knina ispunjavaju tražene uvjete i zahtjeve te da je Povjerenstvo 

temeljem kriterija propisanih u Dokumentaciji za nadmetanje i ponuĊene cijene dimnjaĉarskih 
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usluga i naknade za koncesiju, predložilo da se za koncesionara za obavljanje dimnjaĉarskih 

poslova podruĉju Grada Knina odabere tvrtka UPRAVITELJ-KNIN d.o.o. iz Knina. 

Predsjednica je konstatirala da Odbor za financije i proraĉun i Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise nisu imali primjedbi na prijedlog te je otvorila raspravu. 

Vijećnica Marija Ćurić je rekla da smatra da se u sluĉaju odabira navedenog ponuditelja 

radi o sukobu interesa budući su ĉlanovi Struĉnog povjerenstva zamjenica gradonaĉelnika i dva 

zaposlenika Grada i jer je kao koncesionar odabrana tvrtka u vlasništvu Grada Knina.  

Zamjenica gradonaĉelnika Kristina Perić je pojasnila da ne postoji sukob interesa i da je 

otvaranje ponuda bilo javno i transparentno, a što je potvrdio i službenik ovlašten za obavljanje 

poslova proĉelnika Ivica Brĉina. 

Gradonaĉelnik je rekao da ne smije biti diskriminacije u pogledu iskljuĉivanja bilo koga i 

da bi bilo ĉudno da se na natjeĉaj nije prijavila gradska tvrtka, a koja je u ovom sluĉaju dostavila i 

najpovoljniju ponudu.  

Predsjednica je prijedlog dala na glasovanje. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za dodjelu 

koncesije za obavljanje dimnjaĉarskih poslova na podruĉju Grada Knina donesena većinom 

glasova, 16 „za“ i 1 „protiv“ (Ćurić)  i sastavni je dio Zapisnika. 

 

 

Točka 12. 

Vijećnička pitanja 

 

 

 Vijećnik Davor Ilić je pitao za posljedice za neusvajanje 3. toĉke dnevnog reda te može li Grad 

imati odreĊene beneficije u sluĉaju nabave vozila od strane trgovaĉkog društva ĉiji je vlasnik.  
 

Na prvo pitanje gradonaĉelnik je odgovorio da je vodoopskrba obveza Grada i dodao da će se  

ove godine preko Vatrogasne postrojbe nabaviti vozilo, a da će se iduće godine nabaviti 

oprema za isto.  Na drugo pitanje gradonaĉelnik je odgovorio da bi Grad Knin uštedio PDV, 

odnosno oko 170 tisuća kuna.  

 

 Vijećnica Marina Krvavica je predložila da Grad Knin pokrene inicijativu i pomogne u svezi 

apliciranja stambenih zgrada na natjeĉaje za energetsku uĉinkovitost te je ukazala na problem i 

nedostatak parkinga za sve veći broj osobnih vozila ispred stambenih zgrada i pitala postoji li 

mogućnost ureĊenja parkinga za stanare stambenih zgrada. 
 

Službenik ovlašten za obavljanje poslova proĉelnika Ivica Brĉina je odgovorio da Grad može 

aplicirati na natjeĉaj samo za zgrade koje su u njegovom vlasništvu. 

Gradonaĉelnik je uputio apel graĊanima da povećaju minimalni iznos priĉuve kako bi putem 

kredita mogli obnoviti zgrade, a u svezi parkinga za stanare zgrada ukazao je na neriješene 

imovinsko-pravne odnose i dodao da se radi o javnoj površini koja nije u vlasništvu Grada.   

 

 Vijećnica Maja Deronja je pitala kada će poĉeti gradnja žiĉare, koliko će trajati, kako će se 

financirati projekt i u kojem iznosu. Dalje je pitala gradonaĉelnika sjeća li se koliko je toĉaka 

dnevnog reda, u prošlom sazivu Gradskog vijeća, podržala sadašnja predsjednica Vijeća 

Vedrana Požar. 
 

Zamjenik gradonaĉelnika Marijo Ćaćić je odgovorio da se dobilo mišljenje Konzervatorskog 

odjela i geodetska podloga na temelju koje će se tražiti ponude za gradnju žiĉare. Pojasnio je 

da će se projekt financirati kroz Intervencijski plan te da se planira da bi žiĉara vozila od 

zgrade bivšeg hotela Dinara do zidina tvrĊave gdje bi se napravio dodatni lift. 

Na drugo pitanje je gradonaĉelnik odgovorio da se ne sjeća jer je kratko vrijeme bio u 

prethodnom sazivu Vijeća, ali da se isto može provjeriti.  
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 Vijećnik Marko Šešo je tražio od gradonaĉelnika, u pisanoj formi, izvješće o ukupnim 

troškovima proslave Adventa u Kninu, ukljuĉujući i trošak el. energije za osvjetljenje grada.    

 

 Vijećnik Josip Bebek je pitao kada će biti doznaĉena prva rata novca Zajednici sportova, a 

gradonaĉelnik je odgovorio da bi uplata sredstva trebala ići idući tjedan. 

 

 Vijećnik Goran Mrnjavac je pitao gradonaĉelnika koliko ima savjetnika te rade li oni 

volonterski ili dobivaju naknadu za svoj rad. Dalje je pitao dokle se stiglo sa polivalentnom 

dvoranom na tvrĊavi. 
 

Gradonaĉelnik je rekao da ima sedam savjetnika i da su to prof. dr. Zlatko Ćesić, prof. dr. 

Jadranka Frece, prof. dr. Marija Boban, gĊa. Cecilija Tolo, gosp. Paško Ivanović, gosp. Zlatko 

Dokaza i gosp. Ivan Marin te da isti trenutno rade bez naknada. Na drugo pitanje je odgovorio  

da se nije napravio niti jedan korak bez znanja struke te je rekao da je izraĊeno idejno rješenje i 

da je dobivena suglasnost konzervatora kao i naputak što je potrebno napraviti.  

 

 Vijećnica Marija Ćurić je pitala za planove u svezi restorana na tvrĊavi. 
 

Gradonaĉelnik je odgovorio da kuhinja restorana na tvrĊavi ide u postupak obnove i opremanja 

te da će se ugostiteljska djelatnost prepustiti zainteresiranim poduzetnicima.  

 

 Vijećnik Robert Marić je upozorio je na “trkalište” u Tomislavovoj ulici, od Kalata do crkve 

sv. Jakova, na kojem se vozi i do 130 km/h. 
 

Službenik ovlašten za obavljanje poslova proĉelnika Ivica Brĉina je pojasnio da Grad po 

pitanju navedenog nema nikakve ovlasti i da će Grad uputiti dopis policiji u svezi naveenog. 

 

 Vijećnik Nenad Tisaj je podsjetio kako je na 4. sjednici Gradskog vijeća održanoj 11. prosinca 

2017. godine pitao zašto je, ako ne iz politiĉkih razloga, iz Skupštine županijske Turistiĉke 

zajednice smijenjen Ivica Deronja, a da je gradonaĉelnik rekao da je to dezinformacija i da 

Grad Knin nema utjecaja na navedenu Skupštinu, ali da je 10 dana kasnije Ivica Deronja doista 

smijenjen te da je umjesto njega imenovan Ante Šimić iz Kninskog muzeja. Vijećnik je tražio 

komentar navedenoga. 
 

Gradonaĉelnik je ponovio da Grad nema utjecaja na Skupštinu županijske Turistiĉke zajednice 

budući, da ista ima sedam ĉlanova od kojih je jedan predstavnik Grada. Dodao je da Kninska 

tvrĊava kao glavni turistiĉki resurs u Kninu mora imati predstavnika u navedenoj Skupštini. 

 

 Vijećnica Nikolina Grizelj je upozorila da srednjoškolci koji ĉekaju autobus na ulici kod 

crvenih zgrada u sluĉaju vremenskih nepogoda nemaju nikakvu zaštitu i pitala može li se po 

tom pitanju nešto uĉiniti. 
 

Gradonaĉelnik se zahvalio vijećnici na konstruktivnom prijedlogu i rekao da će se taj problem 

riješiti izgradnjom nadstrešnice. 

 

 

Sjednica je završena u 19.15 sati.  

 

 

 

 

             ZAPISNIK  VODILA                    PREDSJEDNICA 

        Tatjana Plavčić, struč.spec.oec.                                       Vedrana Požar, struč.spec.oec. 

 

 

 

 


